
Innbyggermøte, Setskog 24. april 2025 

27 deltakere møtte opp. 

Til stede fra kommunen: 
Cecilie Kinstad, Kjetil Hauger, Siri Bjørnstad og Anne-Kirsti Johnsen. Ordfører. 

 

 

 1) Hvilke verdifulle kvaliteter har vårt lokalsamfunn? 

Innbyggerne trakk frem følgende verdifulle kvaliteter ved Setskog: 

• Natur og friluftsliv: Nærhet til Setten, skog og vann, jakt og fiske, merkede turstier og 
skiløyper, Kinnestadelva og badeplasser. 

• Trygghet og fellesskap: Et trygt og oversiktlig lokalsamfunn med gode oppvekstvilkår. 

• Tilbud og fasiliteter: Skole, barnehage, butikk/kafé, aktivitetspark, klubbhus, skytebane 
og idrettsanlegg. 

• Kultur og frivillighet: Museet, historielaget, aktive lag og foreninger, stor dugnadsånd og 
lokal tilhørighet. 

• Bosetting: Kompakt sentrum kombinert med spredt boligbygging og lokale 
arbeidsplasser. 

 

2) Hvilke møteplasser er viktigst for vårt lokalsamfunn nå og fremover? 

Deltakerne pekte på en rekke sentrale møteplasser i dag og for fremtiden: 

• Institusjoner og bygg: Skole, barnehage, samfunnshus, klubbhus, kirke og bedehus. 

• Sosiale arenaer: Joker-butikken, Steinbyhytta, museet, Jahre-bygningen, kafeen og 
Sootkanalen. 

• Naturbaserte steder: Setten, Damtjern, Malnes, turstier, badeplasser, campingplasser 
og hyttefelt. 

• Arrangementer: Festivaler, særlig Setten festivalpark, seniortreff og idrettsaktiviteter. 

• Infrastruktur: Gangveier og bank ble også nevnt som viktige møteplasser. 



3) Hvilken bolig- og befolkningsutvikling ønsker vi for vårt lokalsamfunn de neste 12 årene? 

• Oppvekstsenteret må bevares som en bærebjelke i lokalsamfunnet. 

• Ønske om både spredt bebyggelse og regulerte boligfelt, inkludert: 

• Omsorgsboliger, ungdomsboliger og trygdeboliger. 

• Praktiske boliger for eldre og tunbebyggelse. 

• Flere boligtyper og størrelser. 

• Attraktive tomter med utsikt mot Setten er viktig for å tiltrekke nye innbyggere. 

• Bedre kollektivtilbud er avgjørende for å gjøre bygda mer tilgjengelig. 

• Søkelys på å opprettholde basisfunksjoner som skole, butikk og barnehage. 

 

4) Hvilken nærings- og sentrumsutvikling ønsker vi for vårt lokalsamfunn de neste 12 årene? 

• Kontorfellesskap for pendlere og hjemmekontor. 

• Vaktmestertjenester for fastboende og hyttefolk. 

• Turisme og opplevelser: Kano-/kajakkutleie, friluftsliv, jakt, fiske og Flyktningeruta. 

• Utvidelse av eksisterende næringsområder, men ikke nye hytteområder – disse bør 
prioriteres til boligformål 

• Gang- og sykkelveier, særlig: 

• Nordover fra sentrum, fra skole til Tangen. 

• Forlenge dagens gang- og sykkelvei sørover til Åserudkrysset. 

• Styrking av frivillighet og møteplasser, inkludert ungdomsklubb og idrettslag. 

• Videreutvikling av eksisterende tilbud som museet og Flyktningeruta. 

• Sosial utjevning og støtte til lag og foreninger. 

 

Diskusjon og innspill 

• Morttjernåsen boligfelt: Ønske om store tomter med utsikt, nært sentrum. 

• Kinnestadfeltet: Begrenset utvidelse grunnet eksisterende bebyggelse. 

• Blakkstad: Ligget lenge inne som byggeområde uten initiativ – kan vurderes å 
tilbakeføres til LNF-formål. 

• Næringsarealer: Lite ledig i dag – behov for nye områder eller samlokalisering. 

• Vanntilførsel: Utfordringer med kapasitet – det jobbes med løsninger. 

• Pendlerkontor: Forslag om å bruke klubbhuset eller saga til kontorutleie. 

• Ungdomsklubb: Har ligget brakk – ønske om å få den i gang igjen. 




